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Økonomisk beretning for 2024 
 
Idrettslaget, inkludert alle gruppene, har en solid økonomi. Kontanter og bank samlet sett var per 
31.12.2024 på 1’174’129 kroner mot 797’553,53 kroner per 31.12.2023. Eiendelene i pågående prosjekt 
(turløypen på Sole) i den samme perioden øket fra 31’509 kroner til 259’520 kroner. Anleggsmidlene 
totalt er på 337’028 kroner ved slutten på 2024, sammenlignet med 109’017 kroner i 2023. Dette er et 
resultat av at idrettslaget er i gang med å anlegge turløypen på Sole og må sees i sammenheng med 
leverandørgjelden, som per 31.12.2024 var 433’710 kroner. Mesteparten av leverandørgjelden på dette 
tidspunktet er til entreprenør av og leverandører av materiale til turløypen på Sole.  
 
Årsresultatet (etter finans) for 2024 viser et samlet overskudd på 248’122 kroner, mot et samlet 
underskudd på 253’497 kroner i 2023. Egenkapitalen er gjennom overskuddet styrket og var pr 
31.12.204 på 1.092.383 kroner. 
 
På inntektssiden har man fått mer midler fra kommunen i 2024 enn det man fikk i 2023. Idrettslaget 
søkte ikke om midler til noen spesifikke aktiviteter, men driftstilskudd til vedlikehold av klubbhuset. Man 
fikk bevilget 18’000 kroner til vedlikehold av klubbhuset, og til sammen 48’040 kroner fra kommunen, 
sånn at økningen i tilskudd til største delen kan tilskrives dette driftstilskuddet.  
 
Ellers har idrettslaget stabile inntekter fra Norges Idrettsforbund (Lokale Aktivitetsmidler og 
momskompensasjon), Grasrotandelen og medlemsavgifter, til tross for at man ser at de varierer litt fra 
år til år. Lokale aktivitetsmidler og momskompensasjon kan fluktuere noe fra år til år, uten at det betyr 
at man mistet mange medlemmer eller søkt om mindre i momskompensasjon. Disse to 
støtteordningene er avhengig av hvor mange som søker, og hvor mye midler som kan fordeles på 
søkerne. I 2024 fikk man i tillegg to ekstra bevilgninger fra NIF, som gikk på antallet medlemmer man 
rapportert, for å redusere frafall av medlemmer på grunn av økonomiske forhold. Derfor er midlene fra 
NIF nesten 40’000 kroner mer i 2024 enn i 2023.  
 
Det er også verdt å nevne at det ser ut som at Grasrotandelen økt betraktelig i 2024 sammenlignet med 
2023. Grunnen for dette er at inntektene fra siste tertial i 2023 har blitt ført i 2024. Hvis man fjerner 
inntektene fra 2023 fra det som er resultatført i 2024, så står man igjen med 137’119 kroner. Dette er på 
linje med hva man fått utbetalt fra Norsk Tipping i 2022 og 2023.  
 
Inntektene fra bingospill minsket igjen i 2024, sammenlignet med 2023. Det kan se ut som at trenden 
peker nedover for midler fra bingo-spill, men det er vanskelig å si noe om årsaken. Dog skal det nevnes 
at det blitt nytt lovverk rundt det å motta midler fra bingo-entreprenør de siste årene, og at dette kan 
virke inn på hvor mye idrettslaget mottar.  
 

 2020 2021 2022 2023 2024 

Kulturmidler/Vestby Kommune 25’810 38’760 32’210 28’910 48’040 

Grasrotandelen 149’296 151’609 142’155 142’771 184’536 

Lokale Aktivitetsmidler (LAM) 78’975 112’943 98’992 115’249 154’971 

Mva-kompensasjon 70’593 62’095 72’055 73’601 102’495 

Sponsormidler 70’000 0 0 5’000 0 

Bingoinntekter (mvf fra 2016) 238’418 69’342 133’049 111’393 108’072 

Summert for disse postene 633’092 434’749 478’461 476’924 598’114 

 
Posten andre tilskudd økte også i 2024, dette er stort sett på grunn av søknader og tildelinger fra 
forskjellige aktører. Også posten for inntekter fra egne arrangement økte, også dette går på at gruppene 
arrangerer egne inntektsbringende aktiviteter (som treningssamlinger, konkurranser etc).  
 
Det er flere poster for kostnader som enten øket eller minsket i 2024, sammenlignet med 2023. Dette 
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gjelder blant annet posten for vedlikehold av utstyr, vedlikehold annet, 
revisjon/regnskap/administrasjon, kostnader transportmiddel, gebyrer for bank- og betalingstjenester 
samt diverse kostnader. Postene godtgjørelse reise og diett samt startkontingenter må sees på samlet, 
da eneste grunnen til at disse endret seg i 2024 er på grunn av hvordan kostnadene er ført i regnskapet. 
Ellers er det de samme utgiftene som i 2023.  
 
Også posten for kostnader transportmiddel er det en større forandring på, dette er fordi at idrettslaget 
regnskapsmessig ønsker å tydeligere vise hva det koster å drifte skiløypene og utstyret som brukes til 
disse. Under vinteren 2023/2024 var det mye snø, og skiløypeutvalget var i full sving gjennom vinteren 
for å kjøre opp løyper. Det gjorde også at man trengte å bedrive vedlikehold på utstyret, og derfor økte 
posten for vedlikehold på utstyr betraktelig i 2024 sammenlignet med 2023.  
 
I 2024 hadde idrettslaget ikke noen større vedlikeholdsprosjekter på Klubbhuset, noe man hadde i 2023. 
Dette speiler seg i regnskapet. Det var også en stor forskjell i vedlikehold av andre ting, og dette er fordi 
at man i 2023 kostnadsførte flisløypen og garasjen på Risil. Dette var en kostnad som idrettslaget ved 
etablering av disse, men som ble fullt ut kostnadsført i 2023.  
 
En vesentlig post er også regnskap, revisjon og administrasjon, som samler kostnadene for 
regnskapsføring og innleie av administrativ ressurs. Denne posten er noe mindre enn i 2023, dels på 
grunn av at idrettslaget tatt over føring av regnskapet selv og dels fordi at administrativ ressurs nå er 
ansatt i idrettslaget (og ikke leid inn).  
 
Som organisasjon underlagt Idrettsforbundet, skal Vestby IL ha konto tilknyttet organisasjonen og ikke 
noe bruk av private kontoer. Alle gruppene har en egen konto, og alle har også en egen VIPPS-konto 
tilknyttet organisasjonen for å sikre at private kontoer brukes i så liten grad som mulig (helst ikke i det 
hele tatt). Det betyr at mange av gruppene bruker VIPPS og andre betalingsløsninger ved f.eks. 
betalinger for utstyr, påmeldinger etc. I 2024 har idrettslaget fått inn de fleste bilagene fra disse 
betalingsløsningene, og man får derfor også ført alle gebyrene som er med å bruke disse tjenestene. Det 
forklarer hvorfor posten for gebyrer for bank- og betalingstjenester har økt i 2024.  
 
Til sist, posten for diverse kostnader har minsket betraktelig, og det er primært på grunn av at 
idrettslaget ikke gitt noen tilskudd i 2024 til Ås IL Basket.  
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